
 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 4 september 2018 

 Närvarande: Ingrid Werger, Christer Arnrup, Andreas Worre,  
                                      Marianne Persson, Ingrid Borbély, Katinka Husberg. 

 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§ 3 Ekonomi. Försäljningen varit något sämre än föregående år. Försäljningen ligger 
mellan 220 000 kr och 260 000 kr/år. I år beräknas 240 000 kr till 250 000 kr. 

§ 4 Arbetsordning. Fokusvecka, Marianne har pratat med MAXI angående ett stånd 
där, inget bestämt ännu. Marianne fortsätter prata med MAXI, kostnad för att stå 
där  
är 500 kr/dag. Eventuellt kan vi kanske bara få ha informationsmaterial där. 
Kommunen vill veta om vi vill vara med i Gamla Rådhuset, hösten 2019. 
Skyltning i passagen in till butiken, ev. något på trottoaren torsdag/fredag 
eftermiddag. 
Bidragsansökningar till församlingar, Robert Hallberg tillfrågas om han vill skriva 
dessa. 
Vilket Officeprogam ska vi använda i butiken? Open Office eller Microsoft Office. 
Vi lägger in Open Office för utvärdering. 
Gårdsloppis fungerade bra, bra bemanning. Mycket folk i butiken. Bra att ordna 
det i samband med Ljusfesten. Inget kaffe serverades, bra. 
Info. Ida Helgesson och Robert Hallberg frågas om de vill informera på 
Kungagårdsskolan 8/11.  Susanne Ljungerud tillfrågas också om hon tänkas 
detta. En fråga ställs till volontärerna om någon vill delta. 

§ 5 Åvalla. Information till fackföreningen Vision om Klotets verksamhet, Ingrid B. 
gör detta.  Efter informationen inbjuds till ett besök i butiken. 

§ 6  Klottret. Robert Hallberg tillfrågas om han vill ställa samman nästa nummer.  
 Ny information behövs. 

§ 7 Nästa sammanträde. 1 oktober i butiken kl.18.00 

§ 8 Ordförande avslutade mötet 

 
Ängelholm den 4 september 2018 

 

_____________________ ____________________ 
Ingrid Werger, Ordförande Andreas Worre, sekreterare 

 

 

 


